

STYRELSEMÖTE**2021-02-28**

Närvarande:			Frånvarande:		
Lena Sjögren	(LS)	Ordförande			
Jimmy Lök	(JL)	Vice ordf.			
Mats Dahlstedt	(MD)	Sekreterare			
Erik Forsberg	(EF)	Kassör			
Daniel Bergström	(DB)	Tävlingssekr.	Falk-Sebastian Kühn	(FSK)	Vice sekr.
			Tommy Rosencrantz	(TR)	Suppleant
			Johan Berger	(JB)	Suppleant
			Niklas Eriksson	(NE)	Suppleant
Pär-Erik Holmberg	(PÄH)	Valberedning			

Tid: Onsdag 2021-02-28 kl. 17.00**Plats:** Skype**§0 Valberedningen**

Valberedningens förslag är:

Omval på LS som ordförande för en period om ett år.

Omval på JL som ledamot för en period om två år.

Nyval på Johan Berger, Hedemora PK som ledamot.

Nyval på Mikael Andersson, Dala MPS och Björn Grubb, Älvdalens PK som suppleanter för en period om ett år. En tredje suppleant var ännu ej klar.

Omval på Berndt Mix som revisorsuppleant för en period om två år.

§1 MÖTETS ÖPPNANDE

Ordförande förklarade mötet öppnat.

§2 FASTSTÄLLANDE AV DAGORDNINGEN

Dagordningen godkändes med tillägg för §8 (Hemsidorna) som fallit bort i kallelsen.

§3 FÖREGÅENDE PROTOKOLL

Protokollet från 2020-12-09 gicks igenom, godkändes och lades till handlingarna.

§4 ORDFÖRANDE RAPPORTERAR**A Utgivningsbevis**

Verkställt och klart.

B I Dalakretsens utskick skall nu målgrupp anges

Det hade varit oklart om vem som varit avsedd mottagare / läsare av utskick från kretsen. Avsändare får därför i fortsättningsvis ange en rad med "Mottagare:" och där ange om det är kretsens skyttar, kretsens föreningar, kretsens föreningsstyrelser eller dylikt som skrivelsen riktar sig mot.

§5 KASSÖRENS PUNKT**A Resultat- och balansräkningarna.**

EF gick igenom resultat- och balansräkningarna. Se bilagorna 1 & 2

B Revisionsberättelsen för 2020. Se bilaga 3.

Revisorn fastställer redovisningen på villkor att kassören kompletterar med underlag för en del utlägg (porto m.m.)

Det bidrag som kretsen medgivit till LS för sina juristkostnader anser revisorn ska anses som utbetalning av lön och att kretsen därmed också ska betala arbetsgivaravgifter. Så ska dock inte SPSF ha gjort i sin redovisning vilken har granskats och godkänts av förbundets auktoriserade revisor.

LS hade kontaktat både förbundet och Skatteverket för att få vägledning hur utbetalningen ska skötas. Skatteverket hade lämnat lite olika besked och pga. sjukdom hade inte något initierat svar kunnat erhållas från förbundet. Ett svar kan väntas inom någon vecka.

C Budget 2021. Se bilaga 4.**Ca** För att stoppa underskotten i serietävlingarna föreslås en avgiftshöjning till 225 kr/start. Underskotten beror på de många klasserna. Fälttävlingen hade t.ex. 14 startande i 8 olika klasser.

Efter diskussion **beslöts** att:

- Dalaserien Fält ställs in för 2021.
- DB spånar på vidareutvecklat koncept till 2022.
- En tillfällig sommarserie i Militär Snabbmatch för juli månad arrangeras istället.

DB**MD**

MD ordnar inbjudningar till båda serietävlingarna.

Cb Ett par smärre korrigeringar gjordes i budgeten. Budgeten uppvisar en förlust om ca 19 tkr. Underskottet utgörs till större delen av utgifter för SM-planering samt inköp av förtjänstmedaljer i silver respektive guld.

§6 SEKRETERARENS PUNKT**Förslag att avpublicera styrelseprotokoll**

Beslöts enligt alternativ 1. Samtliga möteshandlingar, såsom kallelser, protokoll och bilagor behandlas fortsättningsvis som kretsstyrelsens arbetsmaterial. Samtliga på hemsidan publicerade dokument görs därför otillgängliga inom kort. Antingen genom att sätta dem bakom inloggning så att kretsstyrelsen kan logga in och se dem. Det finns dock frågetecken om de verkligen ligger helt oåtkomliga då eller om man, med korrekt sökväg i URL:n ändå kan ladda ner filen.

MD undersöker och åtgärdar.

MD

§7 TÄVLINGSSEKRETERARENS PUNKT**Statusuppdatering tävlingsprogrammet 2021.**

All tävlingsverksamhet på kretsnivå och uppåt är pausad till 2021-06-30 enligt förbundet. DB inrapporterat ansökta tävlingsdatum till förbundet. Inget svar ännu.

§8 HEMSIDOR

Inget nytt.

§9 FÖRENINGÄRENDE

Alla föreningar skickat in årsrapporten via MAP.

§10 SM 2021+2022 – UPDATE

A SM-möten på söndagar istället för onsdagar.

B Statusuppdatering.

- Swedol gått in som samarbetspartner. Vi får köpa in priser till riktigt bra priser.
 - Orsa kommun erbjudit sommarjobbare till SM-veckan. Dock två veckor varför LS frågat Orsa PSK om de vill ha sommarjobbare veckan före eller efter SM-veckan.
 - Ödesbeslut kommer att fattas på FS möte 1/3.
- Antagligen blir det inställt, men vi får se.

C Krisplan/åtgärdsplan inför SM 2021. (JL)

Under arbete.

§11 UTBILDNING (LS)

Samtliga utbildningar skjuts på framtiden pga. pandemin.

§12 RESTERANDE PUNKTER FRÅN TIDIGARE MÖTEN

A Krisplanen (dalakretsens) (JL)

Ej klar. Krisplanen för SM hade haft prioritet.
JL gör dock en kort muntlig presentation på årsmötet.

B Stadgar (DB)

DB hade utarbetat förslag till nya stadgar, gäller framför allt §10.
Skickas till MD för korrekturläsning.
DB kontaktar förbundskansliet angående de divergerande datumen rörande **DB**
inskickande av årsredovisning och verksamhetsberättelse.

C Policys (LS)

1. Värdegrund
Fastställd 201209 och publicerad på hemsidan (bilaga 5)
2. Trygghetspolicy
Fastställd 201209 och publicerad på hemsidan (bilaga 6) **MD**
3. Riktlinjer för trygghetspolicy (bilaga 7)
Fastställdes innehållsmässigt 201209.
MD nu snyggat upp dokumentet och den är nu redo att publiceras på hemsidan. **MD**
4. Policy för inlägg & kommentarer på kretsens digitala plattformar **MD**
Policyn kommer att kompletteras och mejlas ut för samråd med **&**
efterföljande fastställande. **LS**
5. Integritetspolicy i skrivande stund ej klar
6. Cookiepolicy i skrivande stund ej klar
7. Personuppgiftspolicy i skrivande stund ej klar

Punkt 4 kompletteras av MD & LS och mejlas sedan ut för samråd och fastställande. Därefter publicering på hemsidan.

Punkt 5, 6, 7 görs klart till aprilmötet. **MD**

§13 FÖRTAL/NÄTHAT (LS)

Sedan föregående möte har fyra hat- & hotmejl inkommit.
Dessa har även publicerats på Internet (www.infocentrum.se).
De är:

1. God föreningssed inget för Dalakretsen? (201213)
2. Diktaturen i Pistolskytteförbundet (210115)
3. Skattemedel används för privata utgifter (210130)
4. Diktaturfasoner i Dalakretsen (210218)

Diskussion hölls om eventuellt behov av åtgärd.

- Tålamodet slut. Ågärder måste till.
- **Fattades beslut** om att bilda en arbetsgrupp som arbetar med dessa frågor. (DB+JL+LS)

- **Beslut fattades** om att kretsstyrelsen fortsättningsvis kommer att polisanmäla samtliga hot och hat som kommer styrelsen tillkänna.
- LS och DB tar ett möte med förbundet om hjälp (juridisk och annan). **LS&**
- Gruppen talar med Svenska Skyttesportförbundet om Föreningen **DB** Dalaskyttar.
- All kommunikation externt skall göras i kretsstyrelsens namn, aldrig i enskild representants namn.
- DB söker utlämning av allmän handling gällande licensansökningar **DB** där man anger "förenings-egen gren".

§14 PLANERING FÖR ÅR 2021

ÖSM-konferens, med tillhörande årsmöte ägde rum 210130 via webblösning.

Möte nr 1 (detta möte):

När: 2021-02-28

Vad:

1. Budget, ska fastställas.
2. Mästerskapsarrangörer, bekräftelse ska ha inkommit från arrangörerna
3. Fördela uppgifter till årsmötet
4. Genomgång av motioner.
5. Genomgång av förslag till nya stadgar.

Årsmöte

När: 2021-03-28 klockan 15.00.

Vad: Punkter att ta upp i anslutning till årsmötet:

1. ÖSM-information
2. Krisplanen presenteras

Detta år gäller obligatorisk föransmälan med anledning av digitalt möte

Konstituerande möte

När: Direkt efter årsmötet om alla är på plats, annars via webblösning vid ett senare tillfälle.

Vad: utse styrelseposter, firmatecknare samt representanter till förbundsmötet.

Möte nr 2:

När: 2021-04-25.

Vad:

1. Tävlingsprogram

Förbundsmöte:

När: 2021-06-19—20 (lö+sö)

Möte nr 3:

När: 2021-09-05

Vad:

1. Tävlingsprogram
2. SM-genomgång

Möte nr 4:

När: 2021-12-12

Vad:

1. Inkomna motioner från kretsföreningar ska behandlas

§15 Förbundets motioner (se bilaga 8)

Kretsstyrelsens rekommendation:

Motion #2021-1: enligt FS (frågan anses besvarad)

Motion #2021-2: enligt FS (frågan anses besvarad)

Motion #2021-3: tillstyrkes

Motion #2021-4: avslås

Motion #2021-5: tillstyrkes

Motion #2021-6: tillstyrkes

Motioner från 2020 (bilaga 9): i enlighet med FS rekommendation.

§16 ÖVRIGA FRÅGOR

Forum på kretshemsidan istället för Facebookgrupp.

Beslöts enligt förslag.

MD undersöker lämplig Wordpress-modul med forumfunktionalitet att lägga in på hemsidan.

MD

§17 TID OCH PLATS FÖR NÄSTA MÖTE

Kort uppföljnings- och planeringsmöte via Skype 2021-03-10 kl. 18.00.

Årsmötet 2021-03-28 klockan 15.00 digitalt via RF-SISU:s tekniska lösning.

Konstituerande möte via Skype direkt efter årsmötet.

§18 MÖTETS AVSLUTANDE

Ordförande avslutade mötet klockan 19.50.

Bakom pennan satt:

Justerat av:

Mats Dahlstedt

Sekreterare

Lena Sjögren

Ordförande